
 

 

 

 
REFERAT 

SKOLEBESTYRELSESMØDE 

Torsdag d. 13. juni 2024 
 

Mødet afholdes i mødelokale 2 
 

Kl. 17.30-20.00 
Skolebestyrelsesmøde 

 
Fællesmøde med SFO-forældrerådet kl. 19.00 – 19.30 

– herefter fælles spisning og sommerhygge 
 

 
 Forældrerepræsentanter: Troels Lund Rasmussen, Kristine 

Grønkjær, Kim Vogel – afbud, Kasper Szöke Skovgaard – afbud, 
Mette Borup Wemmelund, Anja Mortensen  
Ledelsesrepræsentanter: Kristian Spang, Trine Heidemann 
Iversen (ref.) 
Medarbejderrepræsentanter: Gitte Knudsen, Quinton Greyling, 
Thomas Bækbo 
Elevrådsrepræsentanter: Nanna Vogel, 9X (næstformand) og 
Nikolai Kousted Manggaard, 9Z (formand) – afbud fra begge  

1. Godkendelse af dagsorden Godkendt 

2. Godkendelse af referat Godkendt 

3. Meddelelser  Til orientering: 
a) Skolens ledelse  

Der er ny skoleprognose, som viser at der er fald i 
elevantallet på sigt. De er indbefattet af en del usikkerhed 
og mange faktorer spiller ind, herunder ny skole i Nye, 
huspriserne i Lystrup og børnetallet i dagtilbuddene. 
Der er ansat en lærer i et barselsvikariat og to pædagoger i 
SFO. Der har været stærke ansøgerfelter til alle stillinger. 
8. årgang er i gang med at lave en klassesammenlægning og 
forældrene har været rigtig gode til at gå i dialog og komme 
med gode forslag. 
Der er prøveafholdelse på både 8. og 9. årgang og det virker 
til at der er mange gode oplevelser med prøverne. 
Der er en høring ude omkring ”Styrelsesvedtægterne for 

Aarhus kommune”. Svarfrist er 23/9 2024 så det tages op 

efter sommerferien. 

 
b) Medarbejderrepræsentanter  

Personalet har stillet spørgsmål om referaterne fra 
skolebestyrelsesmøderne. Der er et forslag om at sende en 
mail ud, når der ligger et referat på hjemmesiden. 
9. årgang havde en god sidste skoledag, som også var en god 
dag for hele skolen. 
Der er ikke særlig stor udskiftning i SFO, folk bliver længe. 
SFO’en har i de sidste dage afholdt Champignons League og 



 

 

er dermed igennem deres årshjul. 
Der har været afholdt overnatning for 3. årgang. 
Der er godt gang i næste års planlægning i SFO. 

 
c) Elevrådet  

Næste skoleår vil Quinton være opsøgende i klasserne inden 
valget elevrådet (evt. med videopræsentation lavet af 
eleverne). 
Næste år skal der være repræsentanter fra elevrådet i 
kantineudvalget. 
Der har været to elever der har præsenteret UMV for 
Kristian og Trine, det var en rigtig god samtale og 
præsentation. 
Det er besluttet at der skal være et ”lille” elevråd næste 
skoleår for 4.-6. klasse og et elevråd fra 7.-9. årgang. 
 

d) Formanden 
Der er lavet et høringssvar vedr. ”Ændring af kriterier for frit 

skolevalg mm.”, som sendes afsted senest den 14/6. 

Sidste skoledag er der fælles afslutning som altid er et 

hyggeligt arrangement at deltage i. 

 

4. Spørgsmål til meddelelser  
 

Næste skoleår vil det være godt at der kommer besked ud til 
personale og forældre om at der er referat fra sidste 
skolebestyrelsesmøde på hjemmesiden. 
 

5. Økonomi  
 

Til orientering: 

Der laves kort status på økonomien: Kvartalsregnskab 

 

Der er en særlig opmærksomhed omkring bygninger og hvad 
Aarhus Ejendomme dækker. 

 

6. Kommende skoleår  
 

Til orientering: 
Planlægning af kommende skoleår – status  

Vi er langt i skoleåret planlægning og skemalægningen er 
næsten færdig. 

 

7. Evaluering  Til drøftelse: 
Evaluering af arbejdet med årets temaområder: 

o Skolens faglige og sociale fællesskaber 

o Digital trivsel og digital kommunikation 

 
Evaluering af årsplan for skolebestyrelsen 2023/24 samt udkast 
til årsplan for 2024/25 (S)  
 
Der er en opmærksom på at godkendelse af principper fordeles 
mere ligeligt hen over årene for skolebestyrelsesarbejdet. 
 
Årsplanen godkendes og indhold for temadrøftelser tilføjes, når 

den nye bestyrelse mødes efter sommerferien. 

 



 

 

8. Nyt princip  Til godkendelse: 
Vedtagelse af ”Princip for Skolens arbejde med elevernes 
udvikling i skolens faglige og sociale fællesskaber”  

 

Princippet godkendes med tilføjelse under pkt. 3. 

 

9. Revideret princip  
 

Til godkendelse: 
 

Vedtagelse af ”Princip om Inddragelse og anvendelse af IT i 
undervisningen (1:1 ordningen)”  

 
Punktet udskydes til næste møde, da der er en del 

ændringsforslag til princippet, der skal drøftes. 

10. Revideret princip  Til godkendelse: 
 

Vedtagelse af ”Principper for klassesammenlægninger”  

 
Princippet godkendes. 
 

Evt. (5 min.) 18.55-19.00  

11. Fælles møde med SFO-
forældreråd (20 min.) 19.00-
19.30 v/ formanden 

Tema: SFO-forældrerådet og skolebestyrelsen foretager i 
fællesskab en revision af de udvalgte temaer, herunder et 
fokus på hvorvidt temaerne har medvirket til at indfri lokalt 
opstillede mål. 

Punkter til næste møde 
 

 

 
 

 


